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REGISTER: Sammanträde nr 4/2023-04-20 
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c) Bilaga Gotlands Gratistidning 
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k) Stangmalmen – bevattning/planer/underhåll/service 
l) Mat & Festarrangemang 
m) Ljud 
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Förkortningar 
FGI  –  Föreningen Gutnisk Idrott 
SP  –  Stångaspelen 
GVF  –  Gotlands Varpaförbund 
SVF  –  Svenska Varpaförbundet 
GI  –  Gotlands Idrottsförbund 
SIF  –  Stånga IF 
FS  –   Föreningen Stangmalmen
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§ 28 Mötets öppnande 
Ordförande Mikael Nilsson hälsade alla välkomna och förklarade mötet som öppnat.  
_ 
 
§ 29 Godkännande av dagordning 
Föredragningslistan fastställdes.  
_ 
 
§ 30 Justering av föregående protokoll (2023-03-16) 
Protokollet justeras av de personer som var på plats och lades till handlingarna. Kommer 
därefter att läggas upp för att läsa på www.gutniskidrott.org . 
_ 
 
§ 31 Inför Stångaspelen 2023 

a) Avtal – FGI/SIF/FS 
Alla avtal från 2022 ligger kvar, men Olof, Mattias och Charlotte ska kolla över dessa vid ett 
senare tillfälle dock innan spelen startar. Olof har kollat med Heidelberg (Cementa) om 
sophanteringen med ny kontakt, och detta rullar på som vanligt.  
_ 
 

b) Sponsring 2023 
Sponsringen ligger på 193 831 kronor, och det är med färre sponsorer än tidigare år (2019). 
Detta beror på att några små och mellanstora sponsorer har ökat på sitt avtal. En sponsor med 
alkoholtillverkning har hört av sig, och då handlar det om det alkoholfria alternativet i så fall. 
Detta ska jobbas vidare med och se vad som kan komma att mynnas ut i ett samarbete (kan 
jmf med Norrlands Guld som sponsrar elitserien i ishockey).  
_ 

 
c) Bilaga Gotlands Gratistidning 

Bilagan blir på 24 sidor som tidigare, och material i form av texter och bilder står FGI för. 
Uppmaning om att skriva texter till bilagan, då det färre antalet sponsorer har gjort att ytan till 
texter ökat. Offerten landar på 45 000:-, precis som förra året.  
_ 

 
d) Marknadsföring 

Vi marknadsförs på Idrottens Ö och Kulturens Ö. Den nya affischen från förra året ska sättas 
upp på de platser som är tillåtna. Vi kommer även att synas via de kanaler som parasporten 
har. Det ska efterforskas vad som krävs för att köpa artiklar på Facebook. En offert har 
inkommit från GA/GT och beslut om detta kommer tas lite längre fram då det ekonomiska 
läget är ännu lite osäkert. Men det sas att det är bra att synas även i deras kanaler. 
Det diskuterades om hur varpan ska synas i de digitala kanalerna. Frågan tas med till FGI för 
att se vad och hur som kan göras, och mycket hänger på hur spel- och kastschemat ser ut.  
_ 

 
e) Entréer och anmälningsavgifter 

Förändringar i entrépriser - 100 kronor per dag och 180 kronor för helgbiljett. Swish kommer 
att användas igen, och det kommer åter igen vara en frivillig avgift onsdag – torsdag. Olof ska 
köpa in dagbiljetter till entréerna, helgbiljetter finns i lådorna. Kortläsare ska finnas vid alla 
tre entréerna. Angående parkeringsvaktandet har förfrågan återigen gått till Sudrets HC. 
Anmälningsavgiften ligger kvar på samma priser som 2020, då det blev höjning i pärk.  
_ 
 
 
 

http://www.gutniskidrott.org/
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f) Priser 
Kerstin håller på med mästartecknen. Maria och Kristina kollar med Anders Pettersson om 
varpans priser.  
_ 

 
g) Inbjudan 

Är snart färdig, skall skickas måndag den 24 april som planeringen ligger. Inbjudan går ut 
digitalt och skickas på post endast till de utan e-postadress. Parasporten ska vara med i alla 
grenar som ”prova-på”. Mötet diskuterade innehållet och kom med en del förslag om 
förändringar. Dessa ska skickas till kansliet senast måndag förmiddag.  
_ 

 
h) Arena 

Patrik är ansvarig för Arenan och detta arbete kommer att utföras på samma sätt som förra 
året, med få eller inga förändringar i schemat. Parasporten kommer ha ”prova-på” under 
onsdagen på Arenan. 
Patrik lyfte förfrågan om att skapa ett torg för lekarna under lördagen. Mötet diskuterade även 
om att eventuellt kontakta olika klubbar, inom typ crossfit och tyngdlyftning, för att få 
deltagare till de olika lekarna, men inget beslutades om detta.  
_ 

 
i) Pärk 

Det är Carina Thorén och Magnus Thomsson som fortsätter med ansvaret för pärken. 
Domarna har kontaktats igen för att höra om intresse för dömning under spelen, och hittills är 
det ingen som avsagt sig detta. Magnus varnar dock för att det kan komma att bli fler lag som 
inte anmäler sig år.  
Pärkbollar finns nu på kansliet, dels till att täcka upp Stångaspelens behov och därefter till 
försäljning. Vissa bollar ska gå till olika projekt som FGI startat.  
_ 

 
j) Varpa 

Tävlingsledare och sammankallande är Anders Pettersson, som inte kunde komma till dagens 
möte. Kristina och Maria meddelade att varpan kommer arbeta som förra året. Mötet lyfte 
problematiken kring reglerna i stenvarpan, om att Stångaspelen ska följa Svenska 
Varpaförbundets regler, och Maria och Kristina tar med sig detta till Anders för vidare arbete.  
_ 

 
k) Mat, festarrangemang 

Festen kommer Stangmalmen att hålla i, men inget är bestämt ännu. Under dagtid kommer 
Stånga IF att ha mat till försäljning som tidigare år.  
_ 
 

l) Stangmalmen – bevattning/planer/underhåll/service 
Planerna har bearbetats, allt ser bra ut än så länge. En nätverkskabel ska dras till varpaboden.   
_ 

 
m) Ljud 

Mikael kontaktar Roger Wickman om ljudet. En sak som lyftes var om det ska vara mer ljud 
än vad som är idag, om det tex ska vara två plansponsorer per pärkplan. Den diskussionen 
fortsätter på utvärderingsmötet efter spelen i augusti, då det är för sent att ändra till i år.  
_ 
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n) Försäkringar 
Mikael kontaktar Folksam angående detta.  
_ 
 

o) Tillståndsansökningar 
Mikael Nilsson söker tillstånd för spelen, Stangmalmen söker för festkvällen.  
_ 

 
p) Organisation/ansvarsområden 

Kommittéerna ska ha gemensamt möte den 4/5 och ska då gå igenom sina arbetsområden. En 
ny kontaktlista ska skapas.  
_ 

 
 
§ 32 Övriga frågor 

a)  Jubileumsår (fest, media, film, kläder, reklam, texter etc) 
Vad ska göras och när? 
FGI tänker skapa en ny bok som ska ta vid där den gamla slutade. Denna bok planeras 
säljas innan spelen 2024, helst till våren detta år. 
Olika alternativ till festliga evenemang och prisutdelningens utformning diskuterades (att 
bara ha Mästarklass tex), men inga beslut fattades.  
 
Steg att ta blir att sammankalla till ett möte innan årets spel (2023) för att se vad som är 
möjligt, för att därefter bestämma hur kringarrangemanget 2024 kommer att bli vid årets 
utvärderingsmöte i augusti.  

_ 
 

b)  Overaller 
      Ska provas vilken modell som ska has. Det visades även förslag på loggor för tryck på 
      ryggen. Förslaget med rak stående text röstades fram.  
_ 

 
§ 33 Kommande möten 
 
Stångaspelsmöte, torsdag 8 juni, kl 18, Stangmalmen.  
_ 
 
§ 34 Mötets avslutande 
Ordförande Mikael Nilsson tackade deltagarna och förklarade mötet som avslutat.  
___ 
 


